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Direcția Tehnic Investiții și Lucrări Publice 

Serviciul Transport Public 

Nr.19138/01.08.2022 

 

                                                                   MINUTĂ 

                                       ȘEDINȚĂ DEZBATERE PUBLICĂ 01.08.2022 

 

           Urmare a adresei nr.17816/15.07.2022 Invitație privind Dezbaterea Publică, publicată 

pe site-ul Consiliului Județean  Bacău, www.csjbacau.ro la secțiunea “Informații publice, 

subsecțiunea <<Transparență decizională- Proiecte de hotărâri supuse procedurii de dezbatere 

publică>, în conformitate cu prevederile Legii nr.52/2003 privind transparența decizională în 

administrația publică, în data de 01.08.2022, la sediul Consiliului Județean Bacău ora 1100  în 

Sala mare de ședințe și festivități, etaj 1, a fost organizată dezbaterea publică având ca subiect 

Proiectul de hotărâre privind  aprobarea documentației de atribuire a Contractelor de delegare 

a gestiunii serviciului public de transport persoane, pentru Programul de transport public 

județean de persoane prin curse regulate, prestat între localitățile județului Bacău,valabil în 

perioada 2023 – 2032. 

          Ședința a fost deschisă la ora 1100 și s-a încheiat la ora 1230 . 

          La ședință au fost prezenți: 

- din partea Consiliului Județean Bacău : Valentin Ivancea – Președinte al Consiliului 

Județean Bacău; Cornelia Gireadă – Director executiv D.T.I.L.P;Gabriel Măriuță – Șef 

serviciu Transport public; Cătălin Sandu – Șef serviciu Administrație publică locală;  

- reprezentanți ai aparatului propriu al Consiliului Județean Bacău; 

- din partea operatorilor de transport: Adrian Botez – S.C Transport Public; Apostolescu 

Ionuț – S.C Tavi Tex S.R.L ;Gherasim Dănuț -S.C Danger Com S.R.L ; Crucianu 

Alexandru Ionu’- S.C Alneda S.R.L; Cojan Nicolae – S.C Kam S.R.L ; Lazăr 

Constantin Iulian – S.C  Stegaiu S.R.L; Olaru Sandu – S.C Sog Trans S.R.L; Popa 

Vasilică – S.C Holias S.R.L; Arhip Neculai – S.C Culiardo S.R.L; Bordeianu Dănuț – 

S.C Danrom Trans S.R.L; Scripăț Mircea – S.C Euro Acva S.R.L; Cruceanu Ilie – S.C 

Sprinter Com S.R.L; Berza Gabriela – S.C Normans Impex S.R.L ; Ciobotaru Simona – 

S.C Zah Pop S.R.L; Ciobotaru Ioan – S.C Com Cibo S.R.L ; Hozit Vasile – S.C Hozit 

S.R.L ; Căciulă Ioan Liviu – Auto XXL S.R.L ; Strat Andelian – Cosmin – S.C Lian 

Speed S.R.L; Mantea Dumitru – S.C Eledia S.R.L ; Ciubotaru Ionel – S.C 

Transmodova S.R.L; Chiriță Nicoleta – S.C Critrans S.R.L ; Stanca Viorel – S.C Grup 

Atyc S.R.L; Burbulea Anca – S.C Massaro Trans S.R.L; Ceobanu Matei – S.C 

Alexdomat S.R.L; Codreanu Constantin – S.C Transmoldova S.R.L. 

http://www.csjbacau.ro/
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- din partea invitaților: Răzvan Novaseliv – reprezentant S.C Certrans Level S.R.L; Cocu 

Brândușa – reprezentant S.C Certrans Level S.R.L. 

Ședința a fost prezidată de dl. Președinte Valentin Ivancea. 

        Domnul Președinte Valentin Ivancea deschide ședința și mulțumește tuturor operatorilor de 

transport pentru răspunsul afirmativ prin care au dat curs invitației. 

    Se dă cuvântul operatorilor de transport: 

     - Reprezentantul S.C Kam S.R.L aduce în discuție problema privind luarea în considerare în cadrul 

licitației a mijloacelor de transport care urmează a fi prezentate în baza facturii proforma.   

         Răspunsul a venit din partea d-lui Gabriel Măriuță care a punctat faptul că nu vor fi primite în 

cadrul licitației facturile proforma, ci doar facturile fiscale însoțite de fișa tehnică a mijlocului de 

transport și care să fie prezentat fizic până la sfârșitul perioadei de mobilizare, respectiv 3 luni, asa 

cum au fost mentionate si in nota de informare publicata. 

         Deasemenea, reprezentantul S.C Certrans Level S.R.L a considerat oportună posibilitatea luării 

în considerare la ofertare a autobuzelor comandate, pentru care se prezintă dovada achitării facturii 

de avans și a fișei tehnice din care să reiasă elementele care vor servi la punctarea factorilor de 

evaluare. 

 - Reprezentantul S.C Stegaiu S.R.L. a adus în discuție:  

        - prevederile Ordonanței nr.71/2021 privind ponderea autovehiculelor ușoare nepoluante – în 

cadrul acestui contract. 

        Răspunsul a venit din partea d-lui Gabriel Măriuță – Sef serviciul transport, care a specificat :  

      - ponderea în conformitate cu legislația în vigoare este de 18,7% și trebuie atinsă până la data de 

31 decembrie 2025.  

      -  totodată sunt admise și mijloacele de transport EURO IV, fără a fi punctate; 

      -  umează a fi introduse sancțiuni în cazul în care nu se respectă aceste prevederi. 

       La întrebarea cu privire la tariful lei/km/loc, răspunsul a fost dat de către reprezentantul S.C 

Certrans Level S.R.L și de către dl. David Viorel - reprezentantul aparatului propriu al Consiliului 

Județean Bacău, care a menționat că tariful înaintat de operatorul de transport nu va fi modificat de 

către C.J, dar acestă valoare nu trebuie să depășească valoarea estimată a grupei.   

       Reprezentantul S.C Grup Atyc S.R.L a multumit d-lui Președinte Valentin Ivancea pentru 

deschiderea de care a dat dovadă prin organizarea acestei dezbateri publice cât și pentru răspunsul 

primit la întrebările înaintate în scris prin “Nota de informare” afișată la întrebările înaintate în scris și 

a adus în discuție următoarele aspecte: 

Dacă se acceptă în cadul licitației mijloace de transport închiriate? 

       Raspunsul a venit de la reprezentantul S.C Certrans Level S.R.L  d-lui Răzvan Novaseliv – Nu se 

acceptă. 

Care este procedura de înlocuire a unui mijloc de transport în cazul apariției unui accident cu daună 

totală? 

        Răspunsul a venit din partea d-lui Răzvan Novaseliv – conform legislației, mijlocul de transport 

înlocuit trebuie să respecte aceleași caracteristici tehnice cu cel care s-a câștigat licitația. 

     - Reprezentantul S.C Grup Atyc S.R.L nu este de acord cu prezentarea la licitație a facturii fiscale 

însoțită de fișa tehnică dată de producător întrucât, în aceasta nu se poate vedea clasificarea mijlocului 

de transport. 
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          Dl. Costea Daniel, reprezentantul aparatului de specialitate din cadrul Consiliului Județean 

Bacău  a adus la cunoștință și a explicat operatorilor pașii care trebuie efectuați în vederea înscrierii la 

această licitație, respectiv: 

   - înscrierea în SICAP în calitate de operator; 

   - procurarea unei semnături electronice de către împuternicit pentru a semna documentația pe 

formatul P7M sau P7S; 

   - înregistrare ofertant. 

         In cadrul întâlnirii, s-a discutat pe marginea asigurării unor condiţii de accesibilitate pentru 

operatorii de transport  la procedura de achiziţie având ca obiect atribuirea contractelor de delegare 

a gestiunii serviciului public de transport judeţean de persoane prin curse regulate în jud. Bacău, au 

fost analizate criteriilor de particapare, valorile solicitatate a două componente (media cifrei de 

afaceri pe ultimii trei ani şi valoarea experienţei similare solicitate).  

          În ultimii 2 ani, dată fiind diminuarea volumului călătoriilor ca urmare a situaţiei create de 

pandemie, valorile colectate din bilete şi abonamente pe traseele de transport judeţean au fost cu 

mult reduse, acest fapt afectând implicit si valorile cifrelor de afaceri ale operatorilor de transport.             

          Astfel, pentru a nu îngrădi participarea unui număr semnificativ de operatori la procedură, 

propunem ca valorile mediei cifrei de afaceri anuale în domeniul contractului şi a experienţei 

similare să fie diminuate faţă de nivelul propus în documentaţie iniţial (de 3%, respectiv de 2% din 

valoarea estimată a contractului pe 10 ani) la nivelul de 0,5%, pentru ambele componente. Aşadar 

atât media cifrei de afaceri anuală în domeniul contractului cât şi a serviciilor similare prestate, va fi 

de 0,5% din valoarea estimată a contractului de delegare pe 10 ani.  

          La finalul întâlnirii, domnul Președinte a menționat că în cursul acestei luni urmează ca 

documentația de atribuire a Contractelor de delegare a gestiunii serviciului public de transport 

persoane, pentru Programul de transport public județean de persoane prin curse regulate, prestat 

între localitățile județului Bacău,valabil în perioada 2023 – 2032, să fie supusă spre aprobare și a 

subliniat încă odată faptul că pentru a parcurge etapele acestei licitații ar fi necesar ca operatorii de 

transport să contacteze o firmă de consultanță sau o persoană cu experiență în achiziții pentru a 

completa corect formularele necesare. 

Ulterior, în luna septembrie aceasta documentație urmează a fi publicată pe SICAP. 

Președinte, 

Valentin IVANCEA 

 

         Director Executiv,   

       Cornelia GIREADĂ                                                                                         Șef serviciu, 

                                                                                                                            Gabriel MĂRIUȚĂ 
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